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Zápis ze 4. zasedání výroční členské schůze Orla Jihlava  

konaného dne 23. 2. 2025 v 9:30 v orlovně v Kněžicích 
 
 
 
 
Přítomni - viz prezenční listina 
 
 
 
Program  

1. Přivítání - Orelská modlitba 
2. Schválení programu 
3. Promluvy hostů a diskuze 
4. Volba zapisovatele 
5. Schválení hospodaření, činnosti a výroční zprávy za rok 2024  
6. Plán činnosti a hospodaření na rok 2025 
7. Delegát na župní sjezd 
8. Kandidátka Orla Jihlava na výroční schůzi 2026 
9. Závěr - motlitba 

 

Schůzi předcházela mše svatá v kostele sv. Jakuba v Kněžicích (od 8 hod.) 
 
 

1. Zahájení - orelská modlitba 
Starosta Orla Jihlava br. Lavický přivítal všechny přítomné. Jednání bylo zahájeno orelskou 
modlitbou. 
 
Jsou přítomni 4 členové z celkového počtu 9. Jednání členské schůze je tedy usnášeníschopné. 

 
2. Schválení programu 
K programu nebyly žádné připomínky.  
     
Usnesení  č. 16 
Členská schůze schválila navržený program zasedání. 

Pro: 4 – Proti: 0 – Zdrželo se: 0 
 
 

3. Promluvy hostů a diskuze 
 
Petr Piáček: 

- Zmíněna možnost hraní v nové tělocvičně v Horácké aréně. Domluvili jsme se, že 
dodáme požadavky na prostory a v průběhu března bychom se potkali se správcem 
arény. 
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Iveta Ryglová: 

- Bylo dohodnuto, že od příští sezóny se družstvo stolního tenisu Orel Kněžice-Jihlava 
rozdělí na dvě samostatná družstva. Hráči Kněžic přestoupí do nově vzniklého 
družstva. 

- Dva členové nebudou k začátku sezóny splňovat podmínku přestupu - 12 
měsíců od registrace. Pokud přestup neprojde, umožní jim Orel Jihlava hraní 
v družstvě Orla Jihlava do doby, než jim bude přestup umožněn. 

- Varianta se založením družstev Orel Kněžice-Jihlava A/B byla zavrhnuta, 
protože by z pohledu přestupů nic zásadního nepřinesla. 

- Leoš Ivetě pošle odkaz na systém elektronických zápisů 
- Orel Jihlava nabídl částečné uhrazení přestupních poplatků. Kněžice nabídku 

odmítly, poplatky za přestupy si uhradí sami. 
- Orel Jihlava nabídl částečné uhrazení nákladů za pronájem Orlovny 

v Kněžicích pro hraní domácích zápasů v aktuální sezóně. Kněžice nabídku 
odmítly s tím, že Orel Jihlava měl náklady s cestovným na venkovní zápasy. 

- Byla dohodnuta vzájemná propagace podzimních turnajů v rámci tour Jihlava - 
Kněžice - Lhotky. 

 
Jitka Kalčíková: 

- Zmínila možnosti účtování cestovních náhrad a výdajů za občerstvení. V Orlu Jihlavy 
tyto možnosti v současné době nevyužíváme. 

 
Poznámka: Petr Piáček musel z časových důvodů schůzi opustit hned po svojí promluvě. 
Nadále je v hlasování uvedeno, že se zdržel hlasování. 
 
4. Volba zapisovatele  
Jako zapisovatel byl navržen Leoš Přikryl. 
     
Usnesení č. 17 
Členská schůze schvaluje jako zapisovatele Leoše Přikryla.  

Pro: 3 – Proti: 0 – Zdrželo se: 1 
    
5. Schválení hospodaření, činnosti a výroční zprávy za rok 2024  
Br. Lavický a br. Přikryl podali zprávu o činnosti a hospodaření  jednoty za rok 2024. 
Členové obdrželi písemně výroční zprávu za rok 2024. 
     
Usnesení č.18  
Členská schůze schvaluje činnost a hospodaření jednoty za rok 2024, včetně výroční zprávy. 

Pro: 3 – Proti: 0 – Zdrželo se: 1 
 

6. Schválení plánu činnosti a rozpočtu na rok 2025 
Br. Lavický a br. Přikryl podali zprávu o plánované činnosti a hospodaření jednoty na rok 
2025.  
     
Usnesení č. 19 
Členská schůze schvaluje plán činnosti a hospodaření  na rok 2025.  

Pro: 3 – Proti: 0 – Zdrželo se: 1 
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7. Delegát na župní sjezd 
Jako delegát na župní sjez 23. března 2025 byl navržen Leoš Přikryl. 
 
Usnesení č. 20 
Členská schůze schvaluje jako delegáta na župní sjezd Leoše Přikryla.  

Pro: 3 – Proti: 0 – Zdrželo se: 1 
 
8. Kandidátka Orla Jihlava na výroční schůzi 2026 
Proběhla diskuze o možných kandidátech pro volby, které se budou konat na výroční schůzi 
v roce 2026. 
 
Kandidát na starostu: Leoš Přikryl 
Kandidát na místostarostu: Martin Kohout 
Kandidát na člena rady: Pavel Lavický 
Navržený kandidát na předsedu revizní komise: Petr Piáček (nepotvrzen, protože byl v době 
diskuze nepřítomen). 
 
9. Závěr 
Br. Lavický poděkoval všem za účast. 
Schůze byla ukončena motlitbou v 11:20.  
 
 
 
Zapsal:                                                                                         Starosta: 

 


